
Protok6l Nr 2212022

LXXXVII posiedzenia Komisji Budietu i Finans6w Publicznych

LXXXI posiedzenia Komisji O5wiaty, Kultury i Sportu

w dniu 15 grudnia 2022 r.

Wsp6lne posiedzenie Komisji Bud2ety i Finans6w Publicznych oraz Komisji O6wiaty, Kultury i Sportu,
odbylo sig w dniu 15 grudnia 2022r. w Starostwie Powiatowym w Sok6lce,pr4 ul. Marsz. J. Pilsudskiego
8, sala nr 29. Posiedzenie rozpoczgto o godz. l0:40.
W posiedzeniu bralo :udzial8 czlonk6w Komisji Bud2etu i Finans6w Publicznych, 7 czlonkow Komisji
OSwiaty, Kultury i Sportu orazzaproszeni goScie.

Wsp6lnemu posiedzeniu Komisji przewodnicrylKrzysztof Pawlowski - Przewodnicz1cy Komisji OSwiaty,
Kultury i Sportu.

Posiedzenie komisj i protokolowala Magdalena Grasewicz.

Lista obecnoici - zalqcznik nr I do protokolu.

W zwi4zku z podjgt4 uchwala Rady Powiatu Sok6lskiego z dnia 28 listopada 2022 r. o wyra2eniu zgody na
zwolyrvanie sesji Rady Powiatu Sok6lskiego w zdalnym trybie obradowania, zachodzi koniecznoS6 podjgcia
decyzji przez komisje stale rady w tym samym przedmiocie, tak by ich Przewodnicz1cy mieli mo2liwoS6
zwotyvrania posiedzeri komisji w zdalnym trybie obradowania.

Przewodnicz4cy Komisji Krzysztof Pawlowski zarzqdzil glosowanie nad wyraileniem zgody na zwolywanie
posiedzeri Komisji O5wiaty Kultury i Sportu w zdalnym trybie obradowania.
W glosowaniu wziglo udzial5 czlonk6w Komisji, 4 bylo ,,2a", I brak glosu - J.S. Holownia, na moment
przeprowadzania glosowania nieobecni byli A. Szczygielska i P. Rygasiewicz.

Przewodnicz4cy Komisji Grzegoru Sk6rski zarzqdzil glosowanie nad wyraaeniem zgody na zwotywanie
posiedzeri Komisji Bud2etu iFinans6w Publicznych w zdalnym trybie obradowania.
W glosowaniu wziglo udzial 6 czlonk6w Komisji, 6 bylo ,,2a", na moment przeprowadzania glosowania
nieobecni byli A. Szczygielska i P. Rygasiewicz.

W zwi4zku zezgloszonymi nieobecnoSciami, napodstawieart.llzzxust.2 ustawy zdnia}marca2020r.
o szczeg6lnych rozwi4zaniach mvi4zanych z zapobieganiem, przeciwdziatraniem i zwalczaniem COVID-
19, innych chor6b zakalnych oraz w).wolanych nimi sytuacji kryzysowych zarz4dzam prowadzenie
posiedzenia komisji w trybie hybrydowym, tzn. w czgsci prowadzonej w trybie zdalnym. Radny Piotr
Rygasiewicz tczestniczy w posiedzeniu komisji w trybie zdalnym.

Katarzyna Nowak - Sekretarz poinformowala,2e w zwiqzku z koniecznoiciqrozszerzenia porz4dku obrad
sesji na wniosek Zarzydu, zachodzi koniecznoS6 rozszerzenia i zmiany kolejno6ci porz4dku obrad Komisji
o punkty:

8. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Sok6lskiego na lata 2022 - 2033.

I l. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie ustalenia wysoko6ci obowi4zuj4cych w 2023 roku oplat i
koszt6w zwi4zanych z usunigciem i parkowaniem pojazd6w na terenie powiatu sok6lskiego. (dotyczy
v,,yl4cznie Komisji Budzetu i Finans6w Publicznych)

12. Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Sok6lskiego na lata 2023 -203 3 ( po wprowadzonej autopoprawce).
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73. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia bud2etu Powiatu Sok6lskiego na rok 2023. (po

wprowadzonej autopoprawce).
A w zwi4zku ztym oznaczenie punktu ,,Sprawy r62ne" jako punkt. 14.

Przewodnicz4cy Komisji OSwiaty, Kultury i Sportu Krzysrtof Pawlowski zarz4dzil glosowanie nad

rozszerzeniem porz4dku obrad komisji.
W glosowaniu wziglo ludzial8 czlonk6w komisji, 7 bylo ,,2a", l,,wstrzymal sig" - J.S. Holownia.

Porz4dek obrad zostal rozszerzony .

Przewodnicz4cy Komisji Budzetu i Finans6w Publicznych Grzegorz Sk6rski zarzydzil glosowanie nad

rozszerzeniem porz4dku obrad komisji.
W glosowaniu wziglo tdzial T czlonk6w komisji, 7 bylo ,,2a", na moment glosowania nieobecna byla A.

Szczygielska.

Porz4dek obrad zostal rozszerzofly.

Przewodnicz4cy Komisji OSwiaty, Kultury i Sportu Krzysztof Pawlowski zarz4dzil glosowanie nad

przyj gciem r ozszerzolego porz4dku obrad komisj i.

W glosowaniu wziglo :udzial8 czlonk6w komisji, 7 bylo ,,2a", l,,wstrzymal sig" - J.S. Holownia.

Porz4dek obrad zostal przyjety.

Przewodnicz4cy Komisji Bud2etu i Finans6w Publicznych Grzegorz Sk6rski zarzqdzil glosowanie nad

przyj gciem r ozszerzolego porz4dku obrad komisj i.

W glosowaniu wziglo udzial T czlonk6w komisji, 7 bylo ,,2a", na moment glosowania nieobecna byla A.

Szczygielska.

Porz4dek obrad zostal przyjety.

W zwi4zku z powy2sz.vm porz4dek obrad byl nastgpuj4cy:

1. Przedstawienie porz4dku posiedzenia.

2. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego Samodzielnego

Publicznego Zakdadl Opieki Zdrowotnej w Sok6lce. (dotycry wyl4cznie Komisji BudZetu i Finans6w

Publicznych)

3. Zaopiniowanie projektu uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania

naucrycieli zatrudnionych w szkolach i plac6wkach, dla kt6rych organem prowadz4cym jest Powiat

Sok6lski. (dotyczy wyl4cznie Komisji Budzetu i Finans6w Publicznych)

4. Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie zaskarzenia rozstrzygnigcia nadzorczego Wojewody

Podlaskiego stwierdzaj4cego niewa2noS6 uchwaly NR LXIV38812022 Rady Powiatu Sok6lskiego z dnia

30 wrzesnia 2022 r. zmieniaj4cej uchwalg w sprawie utworzenia samorz4dowego zakladu budzetowego -
Powiatowego ZaVJadl AktywnoSci Zawodowej w Suchowoli. (dotyczy wyl4cznie Komisji Bud2etu i

Finans6w Publicznych)

5. Zaopiniowanie projektu uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie wyboru przedstawicieli Powiatu

Sok6lskiego do ZgromadzeniaZwi4zku Powiatowo - Gminnego ,,Dolina Krynki".

6. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie przyjgcia Statutu Zwi4zktt Powiatowo - Gminnego

,,Korycifski".
7. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na wynajgcie garaLry i pomieszczeri

gospodarczych zlokalizowanych w D4browie Biatostockiej na nieruchomoSci o numerze geodezyjnych

36015 o powierzchni 0,1826 hektara ta rzecz dotychczasowego najemcy. (dotyczy wy\4cznie Komisji

BudZetu i Finans6w Publicznych)
8. Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Sok6lskiego na lata 2022 - 2033 .

9. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany bud2etu Powiatu Sok6lskiego narok2022.
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10. Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie wydatk6w budZetowych, kt6rych nealizowane planowane

kwoty nie wygasaj4 z uptywem roku bud2etowego 2022. (dotyczy wyl4cznie Komisji Bud2etu i Finans6w
Publicznych)

ll.Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie ustalenia wysokoSci obowi4zuj4cych w 2023 roku oplat i
koszt6w z-wiqzanych z usunigciem i parkowaniem pojazd6w na terenie powiatu sok6lskiego. (dotyczy
Komisji Bud2etu i Finans6w Publicznych)

12. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Sok6lskiego na lata 2023 -2033 (po wprowadzonej autopoprawce).

13. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia bud2etu Powiatu Sok6lskiego na rok 2023. (po
wprowadzonej autopoprawce).

14. Sprawy r62ne.

Ad.2
Projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego Samodzielnego Publicznego Zakladu
Opieki Zdrowotnej w Sok6lce przedstawila Anna M. Ani6kiewicz - Dyrektor Wydzialu Spraw
Spolecznych. Dyrektor poinformowala, 2e zgodnie z art. 59 ust. 4 ustawy o dzialalno5 ci leczniczej, jeaeli
w sprawozdaniu finansowym zakladu wyst4pita strata netto, kierownik samodzielnego publicznego zakladu
opieki zdrowotnej w terminie 3 miesigcy od uptywu terminu do zatwierdzenia sprawozdania finansowego,
sporzqdza program naprawczy i przedstawia go podmiotowi tworz4cemu w celu zatwierdzenia. Program
naprawcry sporzqdzanyjest na okres nie d\uZsry niz3lata oraz powinien uwzglgdniai raport o sytuacji
ekonomicznej zakladu. W sprawozdaniu finansowym SP ZOZw Sok6lce zarok2\Zl wystqpila strata netto
w wysoko6ci 3 291 205, 34 zl. Dyrektor realizujqc obowi4zek ustawowy sporz1dzil i w dniu 28.10.202 r.
przedloLl,l do zatwierdzenia,, Plan naprawczy Samodzielnego Publicznego ZahJadu Opieki Zdrowotnej w
Sok6lce". Plan naprawczy zostal opracowany z uwzglgdnieniem raportu o sytuacji ekonomiczno -
finansowej i obejmuje dzialania naprawcze na lata 2022 - 2024. Rada Powiatu Sok6lskiego bgd4ca
podmiotem tworz4cym dla SPZOZ w Sok6lce jest podmiotem wlaSciwym do zatwierdzenia
przedstawionego programu.

W tym miejscu o god2.10.55 do posiedzenia komisji ponownie dol1czylaAgnieszka Szczygielska.

Radny Jaroslaw S. Holownia zwrocil uwagQ, 2e program naprawcry, kt6ry jest w tej chwili przedstawiony
opiewa na kolejne 3 lata. W ubieglym roku program naprawczy byl przedstawiany r6wniel na 3 kolejne
lata. Zwrocil sig z proSb4 o wyja6nienie, dlaczego program naprawczy jest opracowywany nakolejne 3lat4
skoro po roku jest ponownie przedstawiany na 3 lata. Zwr6cil sig r6wnie2 z pytaniem, co z planu
naprawczego, kt6ry Rada pojmowala rok temu zostalo wykonane i czym roZni sig program naprawcry
sprzed roku w stosunku do tegorocznego.

Jerzy Kulakowski - Dyrektor SP ZOZ w Sok6lce poinformowal,2e przedstawienia programu naprawczego
na nastgpne 3 lata wymaga ustawa. Plany naprawcze powinny byi jednak uaktualnione z uwagi na
pojawiaj4ce sig problemy. To co zostalo przedstawione w programie roku temu, trudno bylo wykona6, a
przyczyn ku temu bylo wiele, gdyL przede ws4ystkim 4 pierwsze miesi4ce roku byty miesi4cami
pandemicznymi i system dzialania szpitala byl inny. Dyrektor dodal, 2e wplyw na sytuacjg finansow4
szpitala mialy teL wprowadzone w lipcu regulacje w zakresie wynagrodzef i wzrostu cen Swiadczeri. W
szpitalu s4 kontynuowane inwestycje, kt6re po drodze napotykaly na trudno6ci, chociazby przez ogloszenie
przez jednego z wykonawc6w upadloSci. Na biehqco s4 w szpitalu wprowadzane roz:tvi4zania doraZne. JeSli
chodzi o tomograf to jest on zainstalowany, ale na etapie przygotowywania procesu testowego.

Na pytanie Przewodnicz4ce3o Komisji Grzegorza Sk6rskiego, Dyrektor szpitala poinformowal, Le
kontrakty s4 uzaleimione od wzrostu wynagrodzefl ustawolyych. Po podwyZkach lipcowych Srodowiska
lekarskie zailydalo kwoty 185 zl za godzing, co jest kwot4 wyhszqni|przed rokiem. W Sok6lce jest to
kwota 100 zl. Prowadzone s4przezcaly czas rozmowy z anestezjologami, kt6rych rynek bialostocki moze
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bardzo szybki przejq6. Zwrocil uwagg, 2e szpital nie moZe pozwoli6 sobie na stratg lekarza, gdyZ

spowodowalaby to chaos organizacyjny i ,,spigcia" grafik6w.

Przewodnicz4cy Komisji BudZetu i Finans6w Publicznych zarzqdzll glosowanie nad zaopiniowaniem
projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego Samodzielnego Publicznego ZaLJadu

Opieki Zdrowotnej w Sok6lce.
W glosowaniu wziglo ldziat 8 czlonk6w Komisji. 8 bylo ,,2a" .

Komi sj a pozylywnie zaop iniowala proj ekt uchwaly.

Ad.3
Projekt uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania naucrycieli
zatrudnionych w szkolach i plac6wkach, dla kt6rych organem prowadz4cym jest Powiat Sok6lski
przedstawila Anna Marta AniSkiewicz - Dyrektor Wydzialu Spraw Spolecznych. KoniecznoS6 dokonania
zmianw uchwale nrXXlXl254/09 Rady Powiatu Sok6lskiego zdnia22 grudnia2009 r. w sprawie ustalenia
regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkolach i plac6wkach, dla kt6rych organem
prowadz4cym jest Powiat Sok6lski wynika z wprowadzenia z dniem 1 wrzeSnia 2022 r. zmian w ustawie
z dnia 26 stycznia 1982r. Karty Nauczyciela. W nowym systemie awansu zawodowego nauczycieli,
wprowadzono funkcjg mentora dla nauczyciela pocz4tkuj4cego. Podstawowym zadaniem mentora jest
wspieranie nauczyciela pocz4tkuj4cego w procesie wdruilania sig do pracy w zawodzie. Niniejsza uchwala
wprowadza dodatek funkcyjny dla nauczyciela petni4cego funkcjg mentora w wysokoSci 100 zl oraz
podnosi kwotg dodatku funkcyjnego dla opiekuna sta2u i doradcy metodycznego do 100 z+. Uchwala
przewiduje takZe podniesienie do 5%o wynagrodzenia zasadniczego, dodatku za praca w trudnych
warunkach, za prowadzenie przez nauczycieli badari psychologicznych i pedagogicznych, w tym badari

logopedycznych, udzielanie dzieciom imlodzieLry pomocy psychologiczno - pedagogicznej, w tym pomocy
logopedycznej, pomocy w wyborze kierunku ksztalcenia i zawodu, a takLe udzielania rodzicom i
nauczycielom pomocy psychologiczno- pedagogicznej rwiqzanej z wychowaniem i ksztalceniem dzieci i
mlodzieLry w poradniach psychologicznych oraz w innych poradniach specjalistycznych. W rvri2zkl z
koniecznoSci4 zabezpieczenia praw nauczycieli, kt6rym powierzono funkcjg mentora z dniem 1 wrzeSnia
2022 r.- $ 1 pkt 2 niniejszej uchwaly wejdzie w 2ycie z dniem 1 wrze6nia 2022 r. Wprowadzenie przepis6w
uchwaly z moc4 wsteczn4 jest zgodne z art. 5 ustawy z dnia 20 lipca 2000 r. o oglaszaniu akt6w
normatywnych i niekt6rych innych akt6w prawnych, gdyL w spos6b oczywisty polepsza sytuacjg
nauczycieli sprawuj4cych funkcje mentora oraz nie narusza zasad demokratycznego paristwa prawnego i
nie pogarsza sytuacji uprawnionych podmiot6w. Zgodnie z art.30 ust. 6a ustawy z dnia26 stycznia 7982
r. Karty Nauczyciela wprowadzone zmiany zostaly uzgodnione ze rwi4zkami zawodowymi zrzeszaj4cymi
nauczycieli (Organizacj 4MiEdzyzakladow4 NSZZ,,SolidarnoS6" Pracownik6w OSwiaty i Wychowania w
Bialymstoku orazZwi1zkiem Nauczycielstwa Polskiego Zarzyd Oddzialu w Sok6lce).

Na pytanie radnego J.S. Holowni, Anna M. AniSkiewicz poinformowata, 2e regulamin rozstal
przedstawiony zwi4zkom zawodowym naucrycieli.
Jaroslaw S. Holownia poinformowal, 2e osoby niebgd4ce nauczycielami nie zdaj4 sobie sprawy o pracy
pedagog6w i psycholog6w w szkotach Srednich. W szkolach Srednichjestcorazwigksza liczbauczni6w z

opiniami i orzeczeniami z poradni specjalistycznych. Pedagodzy i psycholodzy szkolni pomagaj4 uczniom,
rodzicom, ale takhe nauczycielom w dostosowaniu lekcji dla uczni6w wymagaj4cych odpowiedniego
wsparcia.
Radny zlozal wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwaly poprzez zwigkszenie o 5Yo

wynagrodzenia dla pedagog6w i psycholog6w w szkolach ponadpodstawowych, a nie tylko w poradniach.

Ponadto podni6sl temat i pomysl w zakresie dodatku za wychowawstwo dla pedagog6w i psycholog6w.

Anna M. Ani5kiewicz poinformowala, 2e zmiana wprowadzona do projektu uchwaty wynika wprost z
rozporzqdzenia, tym samym rada powiatu nie mo2e sama rozszerzaf katalogu wynagrodzeri, kt6re reguluje
wskazane w podstawie prawnej rozporz4dzenie.

Przewodnicz4cy Komisji O5wiaty, Kultury i Sportu Krzysztof Pawtrowski bior4c pod uwagg zapisy

rozporz4dzenia oraz argumentacjg Dyrektora Wydzialu spraw Spolecznych, zarz4dztl glosowanie nad

zaopiniowaniem projektu uchwaty zmieniaj4cej uchwalg w sprawie ustalenia regulaminu v'ynagradzania
nauczycieli zatrudnionych w szkolach i plac6wkach, dla kt6rych organem prowadz4cym jest Powiat
Sok6lski.
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W glosowaniu wziglo tdzial T czlonk6w Komisji. 6 bylo ,,2a". I ,,wsffzymal sig" - J.S. Holownia.
Komi sj a pozytywnie zaopiniowala proj ekt uchwaly.

Przewodnicz4cy Komisji Bud2etu i Finans6w Publicznych zarz4dzil glosowanie nad zaopiniowaniem
projektu uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli
zatrudnionych w szkolach i plac6wkach, dla kt6rych organem prowadz4cym jest Powiat Sok6lski.
W glosowaniu wziglo udzial S czlonk6w Komisji. 8bylo,,za".
Kom i sj a porylywn ie zaopiniowala proj ekt uchwaty.

W tym miejscy radny J. S. Holownia opuScil posiedzenie wsp6lne komisji.

Ad.4
Projekt uchwaly w sprawie zaskarienia rozstrzygnigcia nadzorczego Wojewody Podlaskiego
stwierdzaj4cego niewa2no66 uchwatry NR LXII/38812022 Rady Powiatu Sok6lskie go z dnia 30 wrzeSnia
2022 r. zmieniaj4cej uchwalg w sprawie utworzenia samorz4dowego zakladu budzetowego - Powiatowego
Zakladu AktywnoSci Zawodowej w Suchowoli przedstawila Katarzyna Nowak - Sekretarz Powiatu,
informuj4c, 2e zgodnie z art. 85 ust. 1 ustawy o samorz4dzie powiatowym rozstrzygnigcia organu
nadzorczego dotycz4ce powiatu, podlegaj4 zaskarZeniu do s4du administracyjnego z powodu niezgodno6ci
z prawem, w terminie 30 dni id dnia ich dorgczenia. Zdaniem Zarz4dt argumentacja Wojewody jest
nietrafiona i powinna zostac zaskar2ona. Sekretarz poinformowala,2e w treSci uchwaty wyst4pila omylka
pisarska dotycz4ca podstawy prawnej, polegaj4ca na wpisaniu art. 86 zamiast art. 85. NaleZy doda6,2e w
uzasadnieniu do uchwaly jest prawidlowe powolanie sig na zapis art. 85 ustawy o samorz4dzie
powiatowym.

Przewodnicz4cy Komisji Bud2etu i Finans6w Publicznych zarz4dzil glosowanie nad zaopiniowaniem
projektu uchwaty w sprawie zaskarlenia rozstrzygnigcia nadzorczego Wojewody Podlaskiego
stwierdzaj4cego niewa2noS6 uchwaly NR LXIV388|2022 Rady Powiatu Sok6lskiego z dnia 30 wrzeSnia
2022 r. zmieniaj4cej uchwalg w sprawie utworzenia samorz4dowego zakladu bud2etowego - Powiatowego
Zakladt AktywnoSci Zawodowej w Suchowoli.
W glosowaniu wziglo udzial 8 czlonk6w komisji. 6 bytro ,,2a". Radni: P. Rygasiewicz, J. Omielan
,,wstrzymali sig od glosu".
Kom i sj a pozytyrvnie zaopiniowala proj ekt uchwaly.

Ad.5
Projekt uchwaty zmieniaj4cej uchwalg w sprawie wyboru przedstawicieli Powiatu Sok6lskiego do
Zgromadzenia Zwi4zku Powiatowo - Gminnego ,,Dolina Krynki" przedstawila Katarzyna Nowak -
Sekretarz. W dniu 7 grudnia 2022r. Radny Powiatu Sok6lskiego Jaroslaw S. Holownia zloZryl pisemn4
rezygnacjg z czlonkostwaw Zgromadzeniu Zwi4zku, Powiatowo - Gminnego ,,Dolina Kr5znki", w kt6rym
reprezentowal Powiat Sok6lski na mocy uchwaty Nr L1133312022 Rady Powiatu Sok6lskiego z dnia 14
lutego 2022 r. W zwi4zku powyZszym zachodzi dokonania wyboru nowego przedstawiciela. Wolg
reprezentowania Powiatu w Zwi4zku wyrazil Pan Tomasz Potapczyk kt6ry tyrn .u-y*, po podjgciu
uchwaty stanie sig reprezentantem Powiatu w Zwi4zku Powiatowo - Gminnym ,,Dolina Krynki".

Pytari do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Komisji OSwiaty, Kultury i Sportu Krzasztof Pawlowski zarz4dzil glosowanie nad
zaopiniowaniem projektu uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie wyboru przedstawicieli Powiatu
Sok6lskiego do ZgromadzeniaZwi}zku Powiatowo - Gminnego ,,Dolina Krynki".
wglosowaniuwziglotdzial6czlonk6wKomisji.5bylo,,za".l,,wstr4ymalsig"-T.potapczyk.
Komi sj a pozytywnie zaopiniowala proj ekt uchwaly.

Przewodnicz4cy Komisji Bud2etu i Finans6w Publicznych zarz4dzil glosowanie nad zaopiniowaniem
projektu uchwaty zmieniaj4cej uchwalg zmieniaj4cej uchwalg w sprawie wyboru przedstawicieli Powiatu
Sok6 lskie go do Zgr omadzenia zw i4zku Powiatowo - Gminnego,,Do lina Krynki".
W glosowaniu wziglo udzial8 czlonk6w Komisji. Sbylo ,,2a".
Komi sj a pozytywn ie zaopin iowala proj ekt uchwaly.
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Ad.6
Projekt uchwaty w sprawie przyjgcia Statutu Zwi4zku Powiatowo - Gminnego ,,Koryciriski" przedstawila

Katarzyna Nowak - Sekretarz, kt6ra poinformowala, 2e Gmina Korycin wyrazila chg6 przyst4pienia i
utworzenia Zwi4zkt Powiatowo Gminnego pod nazw4 ,,Koryciriski". Zgodnie z art. 67 ustawy o
samorz4dzie powiatowym utworzenie rwi4zku wymagaj4 przyjgcia jego statutu przez oba samorz4dy.

Projekt statutu zostaltzgodniony z Wojewod4 Podlaskim.
Pltari do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Komisji OSwiaty, Kultury i Sportu Krrysztof Pawlowski zarz1dzil glosowanie nad

zaopiniowaniem projektu uchwaly w sprawie przyjEcia Statutu Zwi1zktt Powiatowo - Gminnego

,,Koryci6ski".
W glosowaniu wziglo udzial6 czlonk6w Komisji. 6bylo ,,2a".
Komi sj a pozytywnie zaopiniowala proj ekt uchwaly.

Przewodnicz4cy Komisji Bud2etu i Finans6w Publicznych zarz4dzil glosowanie nad zaopiniowaniem
projektu uchwaly zmieniaj4cej uchwalg zmieniaj4cej w sprawie przyjgcia Statutu Zwi4zkrt Powiatowo -
Gminnego,,Koryciriski".
W gtosowaniu wziglo tdzial.8 czlonk6w Komisji. Sbylo ,,2a".
Komisj a pozytywnie zaopiniowala proj ekt uchwaly.

Ad.7
Projekt uchwaty w sprawie wyru2enia zgody na wynajgcie garairy i pomieszczeri gospodarczych

zlokalizowanych w D4browie Bialostockiej na nieruchomo6ci o numerze geodezyjnym 36015, o

powierzchni 0,1826 hektara ta rzecz dotychczasowego najemcy przedstawila Katarryna Nowak -
Sekretarz, kt6ra poinformowata, 2e ustawa o samorz4dzie powiatowym wprowadza obowi1zek uryskania
zgody rady powiatu, wyra2onej w formie uchwaly, w przypadku gdy po umowie zawartei na czas

oznaczony do 3 lat strony zawieraj4 kolejne umowy, kt6rych przedmiotem jest ta sama nieruchomoS6.

Najem dotycry 3 garairy i pomieszczeri gospodarczych w D4browie Bialostockiej.

Pytari do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Komisji Bud2etu i Finans6w Publicznych zarz4dzil glosowanie nad zaopiniowaniem
projektu uchwaly w sprawie wyralenia zgody na wynajgcie garazy i pomieszczeri gospodarczych

zlokalizowanych w D4browie Bialostockiej na nieruchomo5ci o numerze geodezyjnym 36015, o

powierzchni 0,1826 hektara na rzecz dotychczasowego najemcy.

W glosowaniu wziglo udzial8 czlonk6w Komisji. 8 bylo ,,2a".
Komi sj a pozytywnie zaop iniowala proj ekt uchwaty.

Ad.8
Projekt uchwaly w sprawie zaopiniowania projektu uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy

Finansowej Powiatu Sok6lskiego na lata 2022-2033 przedstawila Malgorzata Dechnik -p.o. Skarbnika.

Skarbnik poinformowala,2e planowany deficl roku 2022 nie zmienil sig i wynosi 20200917,78 z\ i
planuje sig go pokry6 przychodami. W wykazie przedsigwzig6 do WPF dokonano zwigkszenia wartoSci

zadanta w roku 2022 w pn. ,,przebudowa ukladu komunikacyjne dr6g w Powiecie Sok6lskim na terenie

Gmin D4browa Bialostocka i Suchowola" w rwi1zkl z przySpieszeniem realizacii rob6t na zadanit.

Calkowita wartoS6 przedsigwzigcia pozostala bez zmian. Zmianie ulegty r6wnieZ planowane dochody i

wydatki roku2022, ujgte w uchwale bud2etowej.

$rtari do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Komisji O5wiaty, Kultury i Sportu Krzysrtof Pawlowski zarz4dziN glosowanie nad

zaopiniowaniem projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Sok6lskiego na lata 2022-2033 .

W glosowaniu wziglo udzial6 czlonk6w Komisji. 6bylo ,,2a".
Komisj a pozytywnie zaopiniowala proj ekt uchwaly.
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Przewodnicz4cy Komisji Bud2etu i Finans6w Publicznych zarz4dzil glosowanie nad zaopiniowaniem
projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognory Finansowej Powiatu Sok6lskiego nalata2022-
2033.

W glosowaniu wziglo tdzial S czlonk6w Komisji. Sbylo ,,2a"
Kom i sj a pozytywn ie zaopin iowala proj ekt uchwaly.

Ad.9
Projekt uchwaly w sprawie zmiany budzetu Powiatu Sok6lskiego na rok 2022 przedstawi\a Malgorzata
Dechnik - p.o. Skarbnika. Skarbnik podala, 2e w uchwale budZetowej dokonano zmian dochod6w i
wydatk6w, nie powoduj4c zmiany deficytu. PrryjEty wplyw kwoty 493321,37 zl od ubezpiecryciela
odszkodowania za uszkodzone mienie za drogg powiatow4 nr 12668 i 12738. Zwigkszono o kwotg
360 185,00 zl subwencjg oSwiatowa na podstawie decyzji Ministra Finans6w. Zwigkszeniao kwotg 19 800
zl dokonano na podstawie umowy z centrum Rozrvoju Kompetencji Cyfrowych na udzielenie dotacji z
bud2etu paristwa na doposa2enie plac6wek typu ,,Seniorf". Zabezpieczono kwotg 130 000 zl na zaklp
paliwa, soli drogowej orazpiasku pfukanego niezbgdne do zimowego utrrymania dr6g powiatowychprzez
PZD w Sok6lce. Zwigkszono w 2022r. warto66 zadania pn.,,Przebudowa drogi powiatowej nr 13408
Domuraty - Malowiska - Zwierzyniec Wielki - Zwierzyniec Maly - Miedzianowo - D4browa
Bialostocka". Dokonano zmiany monta2u finansowego zadania pn. ,,Przebudowa drogi powiatowej nr
12598 Zalesie - Achrymowce - Starowalny - Poplawce w Powiecie Sok6lskim - etap II" zmniejszaj1c
tdzial Gminy KuZnica w finansowaniu inwestycji, zrvigkszaj4c jednoczesnie Srodki wlasne powiatu.
Calkowita wartoS6 zadania pozostaje bez zmian. Zwigkszono warto56 zadania pn. ,,Zakup samochodu
specjalnego o przeznaczeniu - pomoc drogowa". Zwigkszenia o kwotg 96775,62 zl dokonano w celu
zabezpieczenia Srodk6w na wykonanie serwerowni ze 6rodk6w PFRON w PZD w Sok6lce. Uzupelniono
Srodki zt;/rtfui dotacji dla szk6l niepublicmych. Zwigkszenia o kwotg 7l 865,99 zl dokonano zwigkszaj4c
po przetargu wklad wlasny narealizacjg zadaniapn. ,,Utworzenie mieszkania chronionego treningowego w
Powiecie Sok6lskim" i ,,Ufworzenie mieszkania chronionego wspieranego w Powiecie Sok6lskim".
Zwigkszono plan finansowy SOSW w Sok6lce o kwotg 38 800, 00 zl z przeznaczeniem na uzupelnienie
6rodk6w na zakup material6w. Zwigkszeniao kwotg 67 617,50 zl dokonano w celu zwrotu dotacji pobranej
w nadmiernej wysoko5ci na realizacjg zadania pn. ,,Wspieramy rodziny zastgpcze i osoby
usamodzielniaj4ce sig z terenu powiatu sok6lskiego" wraz z odsetkami na podstawie pisma instytucji
zarzqdzaj4cej.

Pytari do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Komisji O6wiaty, Kultury i Sporru Krzysztof Pawlowski zarz4dzil glosowanie nad
zaopiniowaniem projektu uchwaty w sprawie zmiany bud2etu Powiatu Sok6lskiego narok2022.
W glosowaniu wziglo udzial6 czlonk6w Komisji. 6byLo,,za".
Komi sj a pozytywni e zaop ini owala proj ekt uchwaly.

Przewodnicz4cy Komisji Bud2etu i Finans6w Publicznych zarzqdzil glosowanie nad zaopiniowaniem
projektu uchwaty w sprawie zmiany budZetu Powiatu Sok6lskiego narok2022.
W glosowaniu wziglo udzial S czlonk6w Komisji. Sbylo ,,2a".
Kom i sj a porytywn ie zaopin i owala proj ekt uchwaly.

Ad. 10
Projekt uchwaly w sprawie wydatk6w bud2etowych, kt6rych niezrealizowane planowane kwoty nie
wygasaj4 z uplywem roku bud2etowego 2022 przedstawila Malgorzata Dechnik - p.o. Skarbnika Powiatu
informuj4c, 2e w ramach wydatk6w niewygasaj4cych, kt6rych niezrealizowane planowane kwoty nie
wygasaj4 w roku 2022 to: zaktp narzEdzi artroskopowych oraz ortopedycznych na potrzeby SP ZOZw
Sok6lce, a tak2e koszt wyposahenia stanowiska pracy dla osoby niepelnosprawnej w Zespole Szk6l
Zawodowych w Sok6lce. Podjgcie uchwaty jest zasadne z uwagi na brak moZliwo6ci zrealizowania
wymienionych zadah do korica roku 2022.

Pytari do projektu uchwaly nie zgloszono.
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Przewodnicz4cy Komisji Bud2etu i Finans6w Publicznych zarzqdzil gtrosowanie nad zaopiniowaniem
projektu uchwaly w sprawie wydatk6w budZetowych, kt6rych niezrealizowane planowane kwoty nie

wygasaj4 z upfrvem roku bud2etowego 2022.
W glosowaniu wziglo udzia\ 8 czlonk6w Komisji. Sbylo ,,2a".
Kom i sj a porylywnie zaopiniowala proj ekt uchwaty.

Ad. 11

Projekt uchwaly w sprawie ustalenia wysokoSci obowi4zuj4cych w 2023 roktt oplat i koszt6w zwi4zanych
z uiunigciem i parkowaniem pojazd6w na terenie powiatu sok6lskiego przedstawil Piotr Zuk - Dyrektor
Wydziatu Komunikacji, transportu, Inwestycji drogorvych i Kubaturowych. Dyrektor poinformowal, Ze

zgodnie z art.l30a ust. 6 ustawy Prawo o ruchu drogowym, rada powiatu bior4c pod uwagg konieczno66

sprawnej realizacjizadan,o kt6rych mowa w ust. l-2 ww. ustawy, oraz koszty usuwania i przechowyvania
pojazd6w na obszarze danego powiatu, ustala corocznie, w drodze uchwaty wysokoSi oplat i koszt6w
zwi4zanych z usunigciem i parkowaniem pojazd6w. Wysoko66 koszt6w, o kt6rych mowa w ust.2a ww.
ustawy, nie mo2e by6 wyhsza ni2 maksymalna kwota oplat za usunigcie pojazdu, o kt6rych mowa w
obwieszczeniu MFFiPR z dnia29lipca2027 r.

Pytafr do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Komisji Bud2etu i Finans6w Publicznych zarzqdzll glosowanie nad zaopiniowaniem
projektu uchwaly w sprawie ustalenia wysokoSci obowi4zuj4cych w 2023 roku oplat i koszt6w rwi4zanych
z usunigciem i parkowaniem pojazd5w na terenie powiatu sok6lskiego.
W glosowaniu wziglo udzial8 czlonk6w Komisji. Sbylo ,,2a".
Kom i sj a po4tywnie zaop iniowala proj ekt uchwaly.

Ad.12
Malgorzata Dechnik - p.o. Skarbnika poinformowala, 2e autopoprawki do projektu uchwaly w sprawie

uchwalenia WPF na lata 2023 - 2033 wynikaj4 z sugestii wskazanych w opinii RIO, kt6ra ww. projekt

uchwaly opiniowala.

Pytari do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Komisji OSwiaty, Kultury i Sportu Krzysztof Pawlowski zarzqdzrl glosowanie nad

zaopiniowaniem projektu uchwaty w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Sok6lskiego na lata 2023 - 2033 .

W glosowaniu wziglo tdzial6 czlonk6w Komisji. 6bylo ,,2a".
Komisj a pozytywnie zaopiniowala proj ekt uchwaly.

Przewodnicz4cy Komisji Bud2etu i Finans6w Publicznych zarzydzll glosowanie nad zaopiniowaniem
projektu uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sok6lskiego nalata
2023 -2033.
W glosowaniu wziglo tdzial S czlonk6w Komisji. 7 bylo ,,za",l ,,przeciw" - J. Omielan.

Komisj a pozytywn ie zaopiniowala proj ekt uchwaly.

Ad.13
Autopoprawki do projektu uchwaly w sprawie zmiany bud2etu Powiatu Sok6lskiego na rok 2023

przedstawil a Malgorzata Dechnik - p. o. Skarbn ika.

Radny Jerry Omielan poinformowal, Zejest przeciw lokowaniu instytucji, kt6rych charakter odbiega od

edukacji i wychowania w Suchowoli. W ocenie radnego takie o5rodek jak dom wsparcia dla uchodZc6w

powinien sig znajdowa6 w budynku szkoly, gdyz zimniejszy to nab6r do klas I LO. Niezrozumialym jest,

2e Powiatowi z jednej strony, jak twierdzi, zaleiry na zwigkszeniu naboru, a z drugiej lokowane s4 tam

plac6wki, kt6re zniech gcaj4mlodzieZ do podejmowania dalszej edukacji w tej szkole. Dodal r6wnie2,2e w
przedstawionym budZecie nie ma Zadnych inwestycji drogowych na terenie gminy Suchowola.

Obecny na posiedzeniu komisji Daniel Supronik - Dyrektor Wydzialu Finansowego poinformowa\, Ze

pomieszczeniaprzeznaczone namieszkania chronione w Suchowoli bgd4 rozmieszczone w taki spos6b, 2e
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I pigtro budynku zostanie przeznaczone dla samotnych matek a II pigtro dal uchodZc6w. Do mieszkaf
zostanie stworzone oddzielne wej6cie od szczytu szkoly i zostan4 stworzone dwie oddzielne klatki
schodowe.

Przewodnicz4cy Komisji O5wiaty, Kultury i Sportu Y*zysztof Pawlowski zarzqdzil glosowanie nad
zaopiniowaniem projektu uchwaty w sprawie uchwalenia budZetu Powiatu Sok6lskiego narok2023.
W glosowaniu wziglo udziat 6 czlonk6w Komisji. 6bylo ,,2a".
Komi sj a pozytywnie zaop in iowala proj ekt uchwaly.

Przewodnicz4cy Komisji Bud2etu i Finans6w Publicznych zarzqdzil glosowanie nad zaopiniowaniem
projektu uchwaty w sprawie w sprawie uchwalenia bud2etu Powiatu Sok6lskiego narok2023.
W glosowaniu wzigtro udzial8 czlonk6w Komisji. 4 bylo ,,2a",2 ,,przeciw" - J. Omielan, A.Szcrygielska,
2 ,,wstrzymalo sig" - St. Kozlowski i P. Rygasiewicz.
Kom i sj a porytywn ie zaop in iowala proj ekt uchwaly.

Ad. 14
Sprawy r62nych nie zgloszono.

Wobec wyczerpania porz4dku obrad Przewodnicz4cy Komisji Krzysztof Pawlowski zamllrn4l posiedzenie
Komisji o godz. l1:57

PRZEWODN K0fiils.,t PRZEWOI)NI CY
BUDZETU I FI\- oSrvt KULT SPORTU

Skdrski
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